



BUCKINGHAM PALACE

PALAIS DE BUCKINGHAM

Mr. Joseph Halmi

*I am delighted to hear that you are celebrating
your one hundredth birthday. I send you my
warmest congratulations on this happy occasion
and good wishes for an enjoyable day.*

Elizabeth R.

Congratulatory Messages from Her Majesty The Queen

Her Majesty The Queen personally approved this message, which was specially designed for the transmission of Her Majesty's best wishes to Canadians. The photograph was taken during The Queen's Royal Tour, from June 28 to July 6, 2010; Her Majesty visited Halifax, Ottawa, Winnipeg, Toronto and Waterloo.

Message de félicitations de Sa Majesté la Reine

Sa Majesté la Reine a personnellement approuvé l'utilisation de ce message pour transmettre ses meilleurs vœux aux Canadiens. La photo a été prise durant la Tournée royale de la Reine qui s'est déroulée du 28 juin au 6 juillet 2010; Sa Majesté avait alors visité Halifax, Ottawa, Winnipeg, Toronto et Waterloo.



© Her Majesty The Queen in Right of Canada represented by the Office of the Secretary to the Governor General (2011).
© Sa Majesté la Reine du chef du Canada représentée par le Bureau du secrétaire du gouverneur général (2011).